譯者: 周怡並 YI-WEN CHOU 同意書

立書人(真	厚櫃名稱:)同意遵守				
如附件所示之「星星廣場官方網站	帳號權限與規範」	相關事項,更新後亦同	司。如有違反,導			
致發生糾紛,本人願出面負責理清潔	糾紛,負一切法律	上責任並賠償 貴公司	因此所致之所有			
損害。						
此致						
星星廣場實業股份有限公司						
		(*** ***				
	立書人:	(4.1.1.7)				
	代表人:	(簽章)				
	統一編號:					
	設櫃館別/樓	層:				
	設櫃合約結束	設櫃合約結束時間: 年 月 日				
	120370-4115					
	帳號密碼收件地址:					
	電子郵件:					
	电丁型什。					
西元	年	月	В			
ビゴノし	' -	7	Н			

Letter of Consent

Name:	(S	tore Name:) , ag	rees to con	nply with			
contents as shown in attachment - 'Star Center Official Website Account Authorized									
Access Terms and Conditions', on related matters, even after any changes and updates									
made onto the website	. Any violati	ons in causing	any dispute	s, I – m	nyself will b	е			
responsible for clarifyin	g the dispu	tes, taking all l	egal respon	sibilities	and comp	ensating all			
the damages to Your C	ompany sh	ould they incu	·.						
Yours Sincerely,									
Star Center Enterprise	Co. Ltd.								
	Nama			//	O: t /C) I)			
	ivame:	Name: (Signature/Seal)			eai)				
	Repres	Representative: (Signature/Se			Seal)				
	Tax ID r	number:							
	Store L	Store Location/Floor Number:							
	Store C	ontract Expire	Date: `	Year/	Month/	Date			
	Recipient's name of account password:								
	Recipie	Recipient's address of Account Password:							
	Email:								
	Date:	Year	Month	Date					

星星廣場官方網站帳號權限與規範

101.11 星星廣場販促部

一、權限

- 1. 每個廠商將擁有一組由星星廣場提供之帳號、密碼,此帳號密碼為各廠商之重要機密資料, 請妥善保管。
- 2. 廠商可憑此組帳號密碼登入官方網站管理後台: http://manage.starcenter.com
- 3. 建議各廠商登入後, 務必更改原始密碼, 以避免資料外流。
- 4. 廠商擁有編輯自家公司產品上稿、品牌主打、帳號管理之權限。
- 5. 廠商可新增、編輯與刪除產品上稿與品牌主打內自家商品的內容;上傳操作請參考教學手冊。
- 6. 廠商可編輯帳號管理的內容;編輯操作請參考教學手冊。
- 7. 帳號權限將於廠商與星星設櫃合約終止時,自動停權;若續約則可恢復權限。

二、使用規範

1. 上傳內容

- a. 上傳之圖片、文字, 請務必依照後台要求之規格與格式進行上傳。
- b. 不得上傳不雅、粗俗、歧視、辱罵、猥褻、煽動及與產品/品牌無關之圖片、文字。
- c. 不得上傳不正確、誤導、具爭議性之內容。
- d. 不得上傳未經第三人合法授權之圖片、文字。
- e. 不得上傳抄襲他人之圖片、文字。
- f. 上傳之產品或活動, 務必經星星營業部審核方可上傳。
- g. 上述若有違反之情形, 星星販促部保有隱藏、刪除內容與停權帳號之權利。

2. 管理

- a. 各廠商務必於管理後台填寫正確且完整之「管理人員姓名、連絡電話、email」; 一經確認後,非必要之情形(例:離職),請勿隨意更換管理人員;若有變動,請自行做好交接,且管理人員資料請務必一併更新。
- b. 廠商獨有編輯產品上稿與品牌主打之權限, 故務必自行盡管理内容品質之職責。
- c. 若經星星廣場營業部認定上傳之內容有錯誤、不雅、品質不佳、侵犯他人著作權等 情形,務必請廠商盡更正、重新刊登、下架之職責。
- d. 若廠商上傳之內容引起消費者糾紛(例:上錯價格),請自行吸收且自行負責。

Star Center Official Website Account Authorized Access Terms and Conditions 101.11 Star Center Promotion Department

First - Authorized Access

- Every store will be given a Star Center official website account and password. This
 set of account and password is confidential information, please protects it from
 disclosure.
- 2. Every store can access administration on Star Center official website with this set of account and password.
 - http://manage.starcenter.com
- 3. It is recommended that every store after signed-in, please change the password to avoid any information disclosure.
- 4. Every store are given access to edit its own product drafts, arrange main product promotion, and manage its own account.
- 5. Every store can add, edit and delete its own product drafts, arrange its own brand main product and content; upload steps please refer to user manual.
- 6. Every store can edit and manage its own account's contents; edit steps please refer to user manual.
- 7. When store's contract with Star Center expires, account access will be terminated automatically; when store contract is renewed, account access will resumed.

Second – Terms of use

- 1. Upload contents:
 - a. Please follow specifications and formats as required by administration when uploading pictures and text.
 - b. Do not upload on pictures and contents in any offensive, vulgar, discriminatory, abusive, indecent, instigate to non-related products/ or brands.
 - c. Do not upload of incorrect, misleading or any controversial contents.
 - d. Do not upload any unauthorized pictures and text by Third party owners of content.
 - e. Do not upload pictures and text of others.
 - f. Please obtained Star Center business department's approval before uploading any products or promotion activities.
 - g. Star Center Promotion Department has the right to conceal, delete contents and suspend store account in the event of breach on above mentioned terms.
- 2. Website Management
 - a. Every store must fill in correct and complete name of the administrator in charge, contact number and email on the administration of the website. After confirmation, please do not change the administrator randomly unless (for example, the administrator resigned). If any changes are made, please do handover properly and updates the administrator's information.
 - b. Every store are given access to edit its own product drafts, arrange main product promotion, and manage its own account. Thus, please be responsible on your product contents.
 - c. If Star Center Business Department finds wrong, indecent, poor quality, infringement of copyrighted contents, stores must be responsible to make corrections, re-post or remove the post.
 - d. If the post made by the store caused customer disputes (for example: mispriced), please honor the mispricing and be self-responsible.